
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 8. maj 2018
 i klubhuset kl. 19.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne 
Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende: Hanne Clausen

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Intet at bemærke.

2. Nyt fra formanden.

            Dato for referat fra konstitueringsmøde er forkert.  Den rettes.            Georg

             Referat fra møde i byggegruppen rundsendes.             Georg
             Medlemmer der er i restance rykkes, uanset om de har formelle klager.              Lars
             Vi forventer at A.m.b.a. reagerer på vedtægternes krav om medlemskab 
             i sejlklubben. Fremføres i A.m.b.a.`s bestyrelse.              Kasper

            Vejrstationens tilstand er endnu ikke undersøgt.  Sagen fremmes hos 
             Thomas Mantzius.              Kasper

            Juniorafd. og Sejlerskolen indkaldes til møde om Maritime Kulturdage.               Kasper
            
             Beholdning af vin, øl og vand undersøges.               Georg

                     
        

3.   Nyt fra A.m.b.a.

      Forhandling af serviceaftalen udsættes til A.m.b.a.`s nye bestyrelse har fundet
      fodfæste.               Kasper

      Ønsket om gratis liggedage ifbm. Agersø Rundt fremføres på kommende 
      best.møde i A.m.b.a.               Kasper

    
      Formanden mener at vi skal droppe spørgsmålet om 3500 kg. løftekapacitet



      på svingkranen.

4.   Nyt fra kassereren.

Overdragelsen til ny kasserer er fuldendt.

Kassebeholdning d.d. 312.000 kroner imod ca. 250.000 korner sidste år.

7 restanter der alle rykkes på vanlig vis.                Lars

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

          Onsdagssejladserne mangler en ”madmor” til buffet efter sejladserne.

           Dommerbåden Tøsens tilstand er ikke så problemfyldt som forventet. 
           Pris på udskiftning af hydraulisk styrecylinder undersøges.              Frits
           
           Tilbudet om leje af en campingvogn til Ylva-DM er droppet. Sejlerne 
           må selv finde overnatningsmuligheder.
           Ylvastævnet har problemer med at finde egnede protestbehandlere. Søger 
           kontakt med en kompetent fra Jylland.              Thomas M.
           Der forventes 18-20 Ylvaer til DM. 
           Bro 2 søges ryddet til samling af bådene.                                                          ThomasM.

           Formanden havde kritik af markedsføringsindsatsen af Agersø Rundt.

           Initiativ fra Tom Stengade som arrangør af klubmesterskab, er droppet.

           Ros til arrangør af singlehanded sejlads ved Carsten P.

Junior:

            Fuld belægning af Opti-sejlere, lav udnyttelse af Tera, Feva og Ynglinge.
            1 ”ny” optimistjolle er indkøbt.  Afventer et godt tilbud på endnu 1 stk.                Frank
            Finansieringen af disse indkøb via. 15.000 kroner, som vi har modtaget fra
            MHI Vestas Offshore Wind. 

            Forslag til regelsæt vedr. brug af klubbens følgebåde fremsættes næste gang.           Frank
            Forslag til anvendelse af klubbbåde som lånebåde fremsættes næste gang.                 Frank
 
            Navne på bådsmænd for de enkelte klubbåde fremsættes næste gang.                        Frank

                Søren W
                Frits

           Klubben sørger for at alle instruktører har speedbådskørekort. 
           Tilmelding hos Glen.
 

Sejlerskolen:

Den nye Drabant 24 er klargjort og søsat.  Ilfg. aftale med Nordea-Fonden 
(der har sponsoreret 25.000 kroner til købet) ønsker man den ikke navngivet Nordea.  
Efter sejlerskolens ønske bliver den derfor navngivet ”Omega”.                         SørenW 

Tesla og Prøven er ligeledes klargjorte og søsat klar til undervisning.      
   

  



      6.  Eventuelt:

Inden evt. nyindkøb, søges udvidet plads til bl.a. Ripbåde afklaret 
hos A.m.b.a                                          Kasper.

               

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

           Tirsdag den 12. juni 2018 kl. 19.00.
Referent: Georg Schønemann


